

DAILY UPDATE - CORONAVIRUS (COVID-19)

Red Army,

Tomlinson's operations across all divisions **are considered essential**. This means we will continue operating and providing services throughout our group. We are continually monitoring the COVID-19 and adjusting our response and safe work protocols based on the best interest of our employees.

Our COVID-19 task force is meeting regularly and creating new Health & Safety procedures to keep our staff, our families, our clients, and the public safe. We want to keep our crews safe and our sites clean so all Teams continue to bring home an income to support their families. We have also been working closely with our Industrial Waste Division and Tomlinson Environmental Services for increased procedures and training on how to manage cleaning operations.

We will provide more information as it becomes available. Our website is updated daily for any Frequently Asked Questions.

Sincerely,

Ron Tomlinson and the Senior Leadership Team

Red Army,

Les **opérations de Tomlinson sont considérées essentielles** à travers nos différentes divisions. Cela veut dire que nous pouvons continuer à travailler et fournir nos services. Nous continuons de surveiller les changements liés au COVID-19 et à ajuster notre réponse et nos protocoles de sécurité pour le bien-être de tous nos employés.

Notre équipe dédiée au COVID-19 se rencontre régulièrement et crée de nouvelles procédures adaptée pour garder nos équipes, nos familles, nos clients et le public en sécurité. Nous voulons garder nos équipes en sécurité et nos sites propres afin que toutes nos équipes puissent continuer à recevoir un revenu pour soutenir leurs familles. Nous travaillons également de très près avec les divisions Industrial Waste Division et Tomlinson Environmental Services pour des procédures de nettoyage accrues et des recommandations pour gérer des opérations propres et sécuritaires.

Nous vous fournirons plus d'information dès que disponible. Notre site internet est mis à jour quotidiennement.

Cordialement,

Ron Tomlinson et l'équipe de Direction